
Socialnämnd Nordost 

 

 

 

Yttrande                                                                                                       (Centerpartiet) 
2023-02-27                                                                                                              

 

Yttrande angående verksamhetsplan 

Förslaget till verksamhetsplan för 2023 är välarbetad och innehåller mycket bra saker. 
Förvaltningen har gjort ett bra jobb utifrån den budget nämnden har. 

Centerpartiet vill dock passa på att lyfta ett par saker vi prioriterat i vår budget och som hade 
gett avtryck i verksamhetsplanen. Exempelvis hade vi velat se ännu större fokus på det 
brottsförebyggande och trygghetsskapande arbetet. Där ser vi att ett bättre 
föräldrastödsprogram hade varit värdefullt, för att se till att fler föräldrar får det stöd de 
behöver för att i sin tur kunna stötta sina barn. En annan satsning hade varit fler socionomer i 
skolan så att dessa hade kunnat samverka med annan skolpersonal för att skapa en tryggare 
skolgång. Vi ser också att evidensbaserat drogförebyggande arbete för att minska missbruk är 
av stor vikt, framförallt för unga personer. 

Bättre förutsättningar för familjehemsplacerade barn är också något Centerpartiet vill lyfta. 
Därför vill vi bland annat att alla familjehemsplacerade barn ska erbjudas plats i Skolfam.  

 

  

 
 


